

Title (en)

Improvements in underground refuse storage units.

Title (de)

Verbesserungen an unterirdischen Müllsammel-Einheiten.

Title (fr)

Perfectionnements aux unités de réception de déchets à stockage souterrain.

Publication

EP 0650908 A1 19950503 (FR)

Application

EP 94402320 A 19941017

Priority

FR 9313009 A 19931102

Abstract (en)

Unit for receiving refuse for underground storage, comprising a pit (6), a vessel (4) which can be arranged therein, this vessel being surmounted by a hollow column (8b, 8d) for receiving the refuse and guiding it towards the vessel, handling means (20, 22) making it possible, in particular, to lift the vessel from the pit and to lower it into it. According to the invention, retractable means (26) for mechanical protection of the vessel, of its column and/or of the area around the unit, when the said vessel is being handled, are also provided in order to retract when the vessel is manoeuvred in the pit and to take up a protective position, substantially at ground level or above it when the vessel is out of the pit. Application to the selective collection of refuse in an urban environment. <IMAGE>

Abstract (fr)

Unité de réception de déchets à stockage souterrain, comprenant une fosse (6), une cuve (4) pouvant y être disposée, cette cuve étant surmontée d'une colonne creuse (8b, 8d) de réception des déchets et les guidant vers la cuve, des moyens (20, 22) de manutention permettant notamment de soulever la cuve de la fosse, de l'y descendre. Selon l'invention, des moyens escamotables (26) de protection mécanique de la cuve, de sa colonne et/ou des abords de l'unité, lors de la manutention de ladite cuve sont en outre prévus pour s'escamoter lorsque la cuve est manoeuvrée dans la fosse et se présenter en position de protection, sensiblement au niveau du sol ou au-dessus de lui lorsque la cuve est hors de la fosse. Application à la collecte sélective des déchets en zone urbaine. <IMAGE>

IPC 1-7

B65F 1/14

IPC 8 full level

B65F 1/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65F 1/1447 (2013.01); **B65F 1/1457** (2013.01)

Citation (search report)

- [DA] EP 0252437 A2 19880113 - ILLERT CHRISTIANE [DE]
- [A] DE 9004988 U1 19910829
- [A] US 5140786 A 19920825 - GALEAZZI GIANCARLO [IT], et al

Cited by

NL1005603C2; NL1027432C2; ES2189636A1; FR2799191A1; EP1520806A1; EP1714915A1; NL1028803C2; FR2857948A1; EP1072538A1; FR2797855A1; ES2301315A1; CN112849823A; FR2977246A1; EP2644536A1; FR2988707A1; WO9842596A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IE IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0650908 A1 19950503; EP 0650908 B1 19971210; AT E160996 T1 19971215; DE 69407259 D1 19980122; DE 69407259 T2 19980402; DK 0650908 T3 19980427; ES 2109637 T3 19980116; FR 2711976 A1 19950512; FR 2711976 B1 19980130; GR 3025659 T3 19980331

DOCDB simple family (application)

EP 94402320 A 19941017; AT 94402320 T 19941017; DE 69407259 T 19941017; DK 94402320 T 19941017; ES 94402320 T 19941017; FR 9313009 A 19931102; GR 970403266 T 19971211